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Írásbeli kérdés
Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint а
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Milyen körülmények övezik jelenleg а 2001-Ьеп vásárolt és felhasználásra sosem ker űlt
stadioпbiztoпsági eszközöket ?

címmel .

А benyújto tt kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

А Stadionbiztonsági rendszerek kiépítésének, üzemeltetésének problematikája, sőt nem egy
esetben а tárgykörhöz kapcsolódó botrányok id őrő l-időre visszatérő módon megjelennek а széle s
körű nyilvánosság előtt .

Amint az Ön elő tt is ismert, а Magyar Labdarúgó Szövetség 2012 .05.29-61 645.716.110.- Ft értékű
szerződést kötött INDRA Sistemas S .A elnevezésű gazdálkodó szervezettel, stadion biztonsági IT
rendszerek és eszközök, kamerák, beléptető kapuk leszállítására, illetve üzemeltetési fеladataiпаk
ellátása .

Mára megrendelés tárgya is meglepő volt, hiszen köztudott , hogy 2001-ben, 4 milliárd forint
értékben а T-Systems Ва1 а "аre K ft .-tő l 400 jegynyomtató, 500 számítógép és monitor, 10 0
kamera, 500 beléptető kapu került beszerzésre .

А 2001-es ügyet, már akkoriban is meglehet ősen negatív értékítélet övеzte а közvélemény részérő l ,
azonban а felmerült anomáliák tizenhárom év eltelte után sem tekinthet ők lezártnak .

Ennek elsődleges oka pedig az, hogy а tе temes adófizető i forintokból megvásárolt eszközö k
valójában soha és sehol nem kerültek beüzemelésre, s őt egyes információk szerint azok tárolása i s
jelentős téteteket jelent mind а mai napig .

Mindazonáltal olyan jelleg ű információk is napvilágot láttak, melyek szerint а szóban forgó
eszközök, de legalábbis azok egy része értékesítésre került . А teljes ügymenettel kapcsolatosan az
alábbiakról kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :
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I . А 2001 -es nagy értékű beszerzésnek volt-e bármilyen gyakorlati haszna ?

2. Az eltelt időszak során, mekkora forrásokat emésztett fel az eszközök tárolása, biztosítása,
állagmegóvása ?

3. Mely eszközök és milyen áron történ ő való értékesítése történt meg, kinek, kiknek а
részére?

4. Milyen további értékesítési folyamatok várhatóak, állnak-e rendelkezésre jelenle g
árajánlatok, ha igen mely eszközökre milyen vételi ajánlatok érkeztek ?

Várom megtisztelő érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . február 7 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
Jobbik Magyarországért Mozgalom

2


	page 1
	page 2

